
 
 

 

     INFORMATION BULLETIN #3/ 

                             BULLETIN D’INFORMATION No 3 
Bell Craft and Services Members 

Membres techniciens et employés auxiliaries chez Bell 

                     October 4, 2024 

Sisters, Brothers, and Comrades, 

After a brief break from the bargaining table, we have reconvened this week to continue our 
negotiations, focusing on a few remaining non-economic items that were outstanding. We are 
pleased to report that we have made significant progress in this area and have successfully 
concluded this portion of our discussions. Looking ahead, we will commence our monetary 
discussions next week. 

 Furthermore, we would like to address concerns regarding the recent implementation of targeted 
retirement incentive offers. Specifically, we have raised issues related to the merger of 
headquarters, which we believe constitutes a violation of the Memorandum of Agreement 
(Targeted Retirement Incentive Offers) as outlined in our Collective Bargaining Agreement. We are 
committed to rectifying this matter during our negotiations. To ensure that we can address each 
individual case effectively, we encourage anyone who feels disadvantaged by this situation to 
reach out to their local president or chief steward. It is possible for a grievance to be filed on your 
behalf if you have been negatively affected by the recent merger of headquarters in the latest 
TRIO offer. 

We sincerely appreciate your continued patience and support as we navigate these negotiations. 
We will keep you informed of our progress and any developments along the way. 

 

In Solidarity, 
 
Your Bargaining Committee 
 

Paul Couvion Alain Sevigny 
Marshall Saar Philippe Charron 
Steve Wanless Mathieu Bourbonnais 
Clayton Nunn, National representative Jean-Stéphane Mayer, National 
representative 
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            4 Octobre 2024 

Consœurs, Confrères et fratrie, 

 Après une brève pause à la table de négociations, nous nous sommes réunis cette semaine afin 
de poursuivre nos discussions, en nous concentrant sur quelques points non-monétaires qui 
demeuraient en suspens. Nous sommes heureux de vous informer que nous avons réalisé des 
progrès significatifs et que nous avons réussi à terminer la portion normative. Nous 
commencerons donc nos discussions monétaires la semaine prochaine. 

 De plus, nous souhaitons aborder les préoccupations concernant la mise en œuvre récente 
d'offres incitatives à la retraite ciblées. Plus précisément, nous avons soulevé des questions liées 
à la fusion de certains centres de rattachement, que nous considérons comme une violation du 
Mémoire d'entente (Offres d'Incitation à la Retraite Ciblées) tel que décrit dans notre convention 
collective. Nous sommes déterminés à tenter de rectifier cette situation lors de nos négociations. 

Pour nous assurer que nous pouvons traiter chaque cas individuel de manière efficace, nous 
invitons toute personne se sentant désavantagée par cette situation à contacter son président de 
section locale ou son délégué en chef. Il est possible qu'un grief soit déposé en votre nom si vous 
avez été négativement affecté par cette situation dans la dernière offre OIR ciblée. 

 Nous vous remercions sincèrement de votre patience et de votre soutien continu alors que nous 
naviguons dans ces négociations. Nous vous tiendrons informés de nos progrès et de tout 
développement en cours de route. 

 En toute solidarité, 

Paul Couvion Alain Sevigny 
Marshall Saar Philippe Charron 
Steve Wanless Mathieu Bourbonnais 
Clayton Nunn, Représentant national Jean-Stéphane Mayer, Représentant 
national 
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